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Protokół Nr XIII/25 

z XIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej  

w dniu 12 lutego 2025 roku w budynku Fundacji na Rzecz Kultury Fizycznej i Sportu  

w Kolbuszowej (stadion) przy ul. Wolskiej 2. 

 Obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej rozpoczęto o godzinie 8:00. Sesję 

otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej P. Jan Fryc.  

W sesji udział wzięli wszyscy radni, sołtysi, przewodniczący zarządów osiedli oraz zaproszeni 

goście co, potwierdzają załączone do protokołu listy obecności. Przewodniczący Rady 

Miejskiej stwierdził prawomocność obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej. 

Burmistrz Kolbuszowej P. Grzegorz Romaniuk zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

sesji punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia i ustalenia stawek opłaty 

targowej na terenie gminy Kolbuszowa. Burmistrz wyjaśnił, że temat ten będzie jeszcze 

konsultowany z uwagi na pojawiające się głosy sprzeciwu ze strony handlujących, odnośnie 

podwyższenia stawek opłat. 

Wniosek uzyskał akceptację ze strony radnych Rady Miejskiej w Kolbuszowej.  

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Chlebek, Stanisław Długosz , Jan Fryc, Adam Kaczanowski, Dariusz Ocimek, Maria 

Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

PRZECIW (1) 

Jarosław Czaja 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Julian Dragan, Józef Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Grażyna Halat, Grażyna Maziarz 

Porządek obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kolbuszowej w okresie między sesjami. 

4. Informacja na temat funkcjonowania krytej pływalni „Fregata” w Kolbuszowej w 2024 

roku. 

5. Informacja likwidatora dotycząca aktualnego stanu likwidacji Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kolbuszowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Kolbuszowa na 2025 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania aktualizacji Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022-2030 oraz 

określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu 

konsultacji. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie 

umowy najmu lokalu mieszkalnego, w tym określenia kryterium pierwszeństwa, 

dodatkowych kryterium pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz 

obowiązkowej kaucji w budynku mieszkalnym budowanym przez SIM KZN Ziemi 

Podkarpackiej Sp. z o.o. z siedzibą w Rzeszowie w ramach Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej przy ulicy Wojska Polskiego w Kolbuszowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej, własności Gminy Kolbuszowa, położonej w Widełce  

(dz. 1827/326). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej, własności Gminy Kolbuszowa, położonej w Widełce 

(dz.3300/185). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym 

nieruchomości gruntowej własności Gminy Kolbuszowa, położonej w Widełce  

(dz. 1827/18, 1827/329, 1827/332). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym 

nieruchomości gruntowej własności Gminy Kolbuszowa, położonej w Przedborzu  

(dz. 592/12). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Kolbuszowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Kolbuszowa na lata 2025-2028” z perspektywą na lata 2029-2032. 

15. Sprawy różne. 

Ad 1 

Porządek obrad XIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, 

Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna 

Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, 

Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

Ad 2 

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej w dniu 15 stycznia 2025 roku został 

wyłożony do wglądu przez radnych. Uwagi lub zmiany do protokołu należy składać w punkcie 

sprawy różne. W przypadku braku uwag i zastrzeżeń protokół uznaje się  za przyjęty. 

Ad 3 

Sprawozdanie z działalności w okresie pomiędzy sesjami przedstawił Burmistrz P. Grzegorz 

Romaniuk.  

Ad 4 

Informację na temat funkcjonowania krytej pływalni „Fregata” w Kolbuszowej w 2024 roku 

przedstawił kierownik P. Ryszard Zieliński. Informacja stanowi załącznik do protokołu. Radni 
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podjęli dyskusję na temat rentowności pływalni, wymaganych remontów oraz kosztów 

utrzymania budynku basenu. Kierownik poinformował, że w niedługiej przyszłości kryta 

pływalnia będzie wymagała generalnego remontu, co wiąże się również z wysokimi kosztami.  

Ad 5 

Informację dotyczącą aktualnego stanu likwidacji Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kolbuszowej przedstawił likwidator P. Bartłomiej Szczepanek. Likwidator 

wyjaśnił, że proces likwidacji Przedsiębiorstwa jest w dalszym ciągu prowadzony. Na dzień 

dzisiejszy Przedsiębiorstwo posiada 23 nieruchomości gruntowe oraz 15 nieruchomości  

w użytkowaniu wieczystym (w tym 6 nieruchomości stanowi własność gminy Kolbuszowa). 

W ubiegłym roku złożone zostały 2 wnioski do gminy Cmolas o wykup działek, które są  

w użytkowaniu wieczystym na podstawie art. 198 g ustawy o gospodarce nieruchomościami. 

Na podstawie tych przepisów możliwy jest wykup nieruchomości w trybie uproszczonym  

z możliwością zastosowania bonifikaty, a gmina Cmolas nie może odmówić nam sprzedaży 

gruntów. Likwidator poinformował również o prowadzonych bieżących pracach remontowych 

i konserwacyjnych na terenie Przedsiębiorstwa. W ramach tych prac wykonano: remont 

betonowych rurociągów kanalizacyjnych, montaż zewnętrznego zbiornika dwupłaszczowego  

o poj. 5000 litrów na olej napędowy zasilający agregat prądotwórczy,  modernizację układu 

pomiarowego poziomu napełniania zbiorników zarobowych nadmanganianu potasu. Ponadto 

Likwidator zgłosił, że obecnie odnotowuje się na naszym terenie niżówkę hydrologiczną oraz 

najniższy w historii poziom wód podziemnych, przy jednoczesnym wzroście zapotrzebowania 

na wodę. W ubiegłym roku zapotrzebowanie na wodę było rekordowe, wynosiło 60 000 m3. 

Wyjaśnił, że od kwietnia ubiegłego roku na terenie Polski obserwuje się znikoma ilość opadów 

atmosferycznych. 

Radni podjęli dyskusję na temat wykupu gruntów od gminy Cmolas oraz zakończenia 

likwidacji Przedsiębiorstwa.  

Ad 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Kolbuszowa na 2025 rok omówił 

Skarbnik P. Jacek Mroczek. Projekt zakłada: zwiększenie dochodów o kwotę 25 464,00 zł, 

zwiększenie wydatków o kwotę 31 320,72 zł, zmniejszenie wydatków o kwotę 5 856,72 zł. 

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr XIII/135/25  

w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Grażyna Halat, 

Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał 

Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz 

Ząbczyk, Łukasz Zygora 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Karkut 

BRAK GŁOSU (2) Józef Fryc, Katarzyna Furtak-Draus 

Ad 7 
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Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania aktualizacji Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022-2030 oraz określenia trybu  

i harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu konsultacji omówił kierownik 

Ref. RPF P. Janusz Durak. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła 

Uchwałę Nr XIII/136/25 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Jan Fryc, Grażyna Halat, Adam 

Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr 

Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol 

Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (3) Julian Dragan, Józef Fryc, Katarzyna Furtak-Draus 

 

 

Ad 8 

Projekt uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu 

lokalu mieszkalnego, w tym określenia kryterium pierwszeństwa, dodatkowych kryterium 

pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz obowiązkowej kaucji w budynku 

mieszkalnym budowanym przez SIM KZN Ziemi Podkarpackiej Sp. z o.o. z siedzibą  

w Rzeszowie w ramach Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej przy ulicy Wojska Polskiego  

w Kolbuszowej omówiła kierownik Ref. Zamówień Publicznych P. Monika Fryzeł. Rada 

Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr XIII/137/25  

w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Katarzyna 

Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Dariusz 

Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (1) Józef Fryc 

Ad 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej, własności Gminy Kolbuszowa, położonej w Widełce omówił 

kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt uchwały dotyczy sprzedaży działki gminnej 

nr 1827/326 o pow. 0,0294 ha w Widełce na poprawę warunków zagospodarowania działki nr 

1892/1. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr 

XIII/138/25 w przedmiotowej sprawie. 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Katarzyna 

Furtak-Draus, Grażyna Halat, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria 

Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (2) Józef Fryc, Adam Kaczanowski 

Ad 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej, własności Gminy Kolbuszowa, położonej w Widełce omówił 

kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt uchwały dotyczy sprzedaży działki gminnej 

nr 3300/185 o pow. 0,0036 ha w Widełce na poprawę warunków zagospodarowania działek nr 

3208 i 3209. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr 

XIII/139/25 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Katarzyna 

Furtak-Draus, Grażyna Halat, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria 

Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (2) Józef Fryc, Adam Kaczanowski 

Ad 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym 

nieruchomości gruntowej własności Gminy Kolbuszowa, położonej w Widełce omówił 

kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt uchwały dotyczy sprzedaży działek 

gminnych nr 1827/18 o pow. 0,02 ha, 1827/329 o pow. 0,0103 ha, 1827/332 o pow. 0,0080 ha 

położonych w Widełce. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę 

Nr XIII/140/25 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Katarzyna 

Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Dariusz 

Ocimek, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (2) Józef Fryc, Maria Opalińska 

Ad 12 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym 

nieruchomości gruntowej własności Gminy Kolbuszowa, położonej w Przedborzu  omówił 

kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt uchwały dotyczy sprzedaży działek 

gminnych nr. 592/12 o pow. 0,1802 ha, 592/13 o pow. 0,1231 ha, 592/14 o pow. 0,1209 ha.  

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr XIII/141/25  

w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Katarzyna 

Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Dariusz 

Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (1) Józef Fryc 

Ad 13 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kolbuszowej omówił 

Sekretarz P. Krzysztof Matejek. Sekretarz wyjaśnił, że w dniu 10 grudnia 2024 roku do Rady 

Miejskiej w Kolbuszowej za pośrednictwem poczty elektronicznej wpłynęła skarga od A.K. na 

wykonywanie zadań przez Burmistrza Kolbuszowej. W toku przeprowadzonego postępowania 

wyjaśniającego, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Miejskiej w Kolbuszowej na 

posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2024 roku zapoznała się z treścią skargi. Zgodnie z jej treścią 

skarżący zarzuca Burmistrzowi Kolbuszowej łamanie statutu Miasta i Gminy Kolbuszowa 

polegające na tym, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza Kolbuszowej w okresie między 

sesjami (usankcjonowanie w statucie pod § 28) nie jest realizowane. W zamian Burmistrz 

przedstawia na sesjach „Informację o wydanych zarządzeniach przez Burmistrza Kolbuszowej 

w okresie między sesjami” tj. wyłożenie rejestru do wglądu.  

 Komisja po przeanalizowaniu treści przedmiotowej skargi stwierdziła braki formalne 

pisma, brak podpisu i adresu do korespondencji. Wobec powyższego Komisja uznała, że należy 

wezwać skarżącego do uzupełnienia braków formalnych.  

W dniu 2 stycznia 2025 roku Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej wystąpił 

z pismem do skarżącego, w którym wzywa go do  uzupełnienia braków formalnych. Z uwagi 

na brak uzupełnienia braków formalnych przez Skarżącego, przygotowany został projekt 

uchwały o pozostawieniu skargi bez rozpoznania. Ze względu na wątpliwości, co do 

właściwego sposobu procedowania skargi, Rada Miejska w Kolbuszowej na sesji w dniu 

15 stycznia 2025 r. skierowała skargę ponownie pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w przedmiotowej sprawie odbyła dwa posiedzenia 

w dniu 27 stycznia 2025 roku oraz 3 lutego 2025 roku. Po ponownej analizie Komisja uznała, 

że skarga nie wymaga uzupełnienia braków formalnych i przystąpiła do rozpatrywania 

zarzutów postawionych w skardze. Komisja stwierdziła, że Burmistrz Kolbuszowej na każdej 

sesji Rady składa informację o zarządzeniach wydanych przez Burmistrza w okresie między 
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sesjami. Uznano, że taka informacja wypełnia obowiązek wynikający z zapisu § 28 Statutu 

Miasta i Gminy Kolbuszowej mówiący o złożeniu sprawozdania z działalności Burmistrza 

Kolbuszowej w okresie między sesjami. Wobec powyższego uznano, że zarzuty postawione 

w skardze są bezzasadne.  

Wobec powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rekomenduje podjęcie przez 

Radę Miejską w Kolbuszowej uchwały w sprawie uznania skargi A.K. na działalność 

Burmistrza Kolbuszowej za bezzasadną.  

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr XIII/142/25  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kolbuszowej uznając ją za 

bezzasadną.  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Grażyna Halat, 

Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał 

Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz 

Ząbczyk, Łukasz Zygora 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Furtak-Draus 

BRAK GŁOSU (2) Józef Fryc, Michał Karkut 

Ad 14 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Kolbuszowa na lata 2025-2028” z perspektywą na lata 2029-2032 przedstawił kierownik Ref. 

GOK P. Mateusz Czachor. Program Ochrony Środowiska dla Gminy Kolbuszowa na lata 2025-

2028 przedstawiła P. Adrianna Kumorek pracownik Zakładu Analiz Środowiskowych Eko-

Precyzja. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr 

XIII/143/25 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Tomasz Chlebek, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, Katarzyna Furtak-

Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Piotr Panek, 

Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, 

Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (3) Jarosław Czaja, Michał Karkut, Maria Opalińska 

Ad 15 

W punkcie sprawy różne wniesiono następujące postulaty:  

- Radny P. Józef Fryc zgłosił prośbę o wykonanie projektu organizacji ruchu na ulicach 

Rządzkiego, 3-go Maja i Budowlanych w Kolbuszowej,  
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- Radny P. Adam Kaczanowski zaprosił zebranych na mszę świętą za śp. Księdza Jezuitę 

Adama Wiktora pochodzącego z Kolbuszowej Górnej w jego kolejną rocznicę śmierci. Msza 

odbędzie się w dniu 14.02.2025 o godz. 18:00 w kościele pw. Św. Brata Alberta  

w Kolbuszowej,  

- Radny P. Stanisław Rumak zwrócił się z prośbą o wystąpienie do GDDKiA z pismem  

o wykonanie remontu chodnika w Widełce, w szczególności odcinka przy wiadukcie (chodnik  

w tym miejscu jest zapadnięty) oraz utwardzenia terenu gdzie zatrzymują się samochody 

podwożące młodzież do pociągu, 

- Radny P. Karol Wesołowski odczytał podziękowania skierowane do Rady Miejskiej od 

organizatorów akcji „Szlachetna Paczka” za zaangażowanie w pomoc, 

- radna P. Katarzyna Furtak-Draus zwróciła się z wnioskiem o wykonanie nasadzeń wzdłuż 

chodnika przy drodze w Kupnie ponieważ po modernizacji tej drogi, stare drzewa zostały 

usunięte.  

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza P. Krzysztof Wójcicki. 

Rada Miejska w Kolbuszowej nie wniosła uwag do treści protokołu z poprzedniej sesji odbytej 

w dniu 15 stycznia 2025 roku. Wobec powyższego protokół uznaje się za przyjęty.  

Sesję zakończono o godz. 10:14. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Justyna Mucha 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


